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Van de voorzitter,  Lieuwe Steendam 

 

 

Met het oog op de Beurs 

5, 6 en 7 juni op de beurs Facilitair en Gebouwenbeheer in de 
Jaarbeurs in Utrecht. Een experiment dat, zoals we al gemeld hebben, 
ons gratis geboden is door de beursorganisatie die enkele branche-
verenigingen heeft uitgenodigd om zich te presenteren. Verderop in de 
nieuwsbrief zie je dat we een nieuwe banner, een leaflet en een 
eenvoudig éénmalig ledenboekje hebben gemaakt. De banners en 
leaflet kunnen we ook voor andere gelegenheden gebruiken in de 
toekomst. Wat de beurs betreft, de doelgroep facilitair en 
gebouwenbeheer is naast gebouw-technische elementen natuurlijk 
ook geïnteresseerd in inrichting, exploitatie en onderhoud van de 
gebouwen. We zullen zien of er voor de brancheverenigingen interesse 
wordt getoond. We doen ons best om tegen geringe kosten het 
gezamenlijke vakmanschap en het productenaanbod van onze BVP-
leden onder de aandacht te brengen bij de bezoekers. We zijn 
benieuwd of er vele ogen op onze stand gericht zullen zijn! 

 

 

 

Druk?  

We horen tot heden dat de werkorders in het algemeen redelijk 
goed gevuld zijn. Hierbij speelt een tekort aan vakmensen deels 
mee. Er is wat stagnatie in productie en leveringen. Ik hoop dat 
de lang verwachte nieuwe regering het ons niet moeilijker gaat 
maken. Er is in ieder geval wel aandacht besteed aan de 
ondernemer en het ondernemen. Verder is het lostrekken van 
de bouwactiviteiten altijd goed voor onze sector. Hopelijk gaat 
dat nu wel lukken, want plannen maken is mooi, maar ze 
moeten wel worden uitgevoerd. En ook een stabiel beleid met 
minder regeltjes, en daardoor minder verspilde tijd, zou ook wel 
aangenaam zijn. Ik ben benieuwd hoe het verder gaat met het 
vormen van een nieuw kabinet en hoe stabiel die zal zijn. 
Hopelijk beseffen ze in Den Haag dat wij als MKB-bedrijven de 
kurk zijn waarop Nederland drijft en ondernemen moet wel leuk 
en lonend blijven. Veel succes de komende tijd! 

 

 

 



 

 

 

 

 

Deze maal de schijnwerper op  

Den Ouden Wonen en Projecten 
 

 

 

 

 

 

 

Alweer de derde generatie Den Ouden bestuurt de onderneming in 
Mijdrecht, Den Ouden Wonen en Projecten. Paul den Ouden samen 
met zijn partner Cok Jongeneel. Ergens in het jaar 1918 werd de 
firma opgericht door opa Den Ouden. Paul en Cok namen in 2003 
het stokje over vader Den Ouden en hebben sinds die tijd de firma 
behoorlijk weten uit te breiden. In de mooie showroom aan de 
Genieweg te Mijdrecht van 800 m2+  komen de diverse vloeren goed 
tot uiting evenals de binnen- en buitenzonwering. De afdeling 
Wonen is onlangs uitgebreid met een winkel voor Wonen en Slapen 
in Aalsmeer. 
De onderneming is echt ingebed in de gemeenschap van Mijdrecht 
en omgeving. Evenementen  en verenigingen kunnen op Den Ouden 
als sponsor rekenen. 
Den Ouden Wonen en Projecten heeft momenteel ongeveer 25 
personeelsleden in dienst; wanneer het aan de orde komt worden 
de vaklieden in eigen bedrijf opgeleid. Zijn het jongeren dan komt 
een Mbo-opleiding ook aan de orde, maar helaas komt dat 
sporadisch voor. Kwaliteit staat hoog aangeschreven bij de 
onderneming. Doen wat je belooft is normaal en eventuele 
opmerkingen worden onmiddellijk verholpen. De reviews zijn dan 
ook positief. 

Den Ouden Projecten bedient alle doelgroepen; kantoren, scholen, 
verzorgingshuizen, wooncomplexen enz. Natuurlijk met veel accent 
op de eigen regio De Ronde Venen, maar projecten elders in 
Nederland en incidenteel daarbuiten komen uiteraard ook 
veelvuldig voor. De firma heeft “een zwak voor duurzaamheid”. 
Waar het maar mogelijk is wordt hoofdzakelijk gewerkt met 
leveranciers die bewust omgaan met het milieu. Den Ouden doet 
mee met alle recycling programma’s van de fabrikanten en 
leveranciers. Bijvoorbeeld met de inzameling van tapijt (Tarkett), 
pvc (Cotap) en marmoleum (Forbo) en anderen. Ook worden waar 
mogelijk elektrische voertuigen gebruikt, worden routes zo 
duurzaam mogelijk gepland  en wordt duurzaamheid ook intern 
regelmatig aan de orde gesteld. 

Ook de toekomst ziet er zonnig uit. De zoon van Cok Jongeneel, 
Sam, is inmiddels ook als werkvoorbereider / projectleider actief 
voor Den Ouden Wonen en Projecten.  

Den Ouden Wonen en Projecten, de Branchevereniging 
Projectinrichting is blij met dit lid. 

 

 

 

 
 

 

Over de ledenvergadering.  

Het was de bedoeling om in juni nog en ledenvergadering te houden. Het bestuur 
heeft hier van afgezien. Het is voor alle leden zeer druk, van veel kanten horen wij 
dat het nauwelijks schikt om tijd vrij te maken voor een bijeenkomst. En de 
ervaring leert dat op het laatste moment wegens drukte toch ook nog velen 
afhaken. 

Vandaar dat besloten is de ledenvergadering uit te stellen; de nieuwe datum is: 
donderdag 19 september in de middag. Juiste tijd en locatie worden later 
bekend gemaakt. Noteer de datum s.v.p. in uw agenda. 
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Branchevereniging Projectinrichting aanwezig op Beurs Facilitair en Gebouwbeheer 

Op 5, 6 en 7juni zal de BVP aanwezig zijn op de Vakbeurs Facilitair. Aanpalende Brancheverenigingen zijn uitgenodigd daar om acte de 
présence te geven. Onze vereniging maakt graag van dit aanbod gebruik. 

Het is een mooie gelegenheid om de bezoekers (facilitair managers en architecten) te wijzen op de diensten die onze 130+ leden kunnen 
leveren. Lieuwe Steendam, Jolanda van der Spiegel en Willem Elken zullen beurtelings het BVP-standje bemensen.  
We hebben een paar roll-up banners laten ontwikkelen en speciale flyers laten drukken. 
 

 

 

 

 

 

    Flyer voorzijde    Flyer achterzijde  Roll-up banner 

Daarnaast ligt er voor de echt belangstellende bezoeker een klein boekje klaar met de ledenlijst en de diensten die deze leden kunnen 
leveren.  
Doel is natuurlijk om de bezoekers er op te wijzen dat men voor het aanbrengen van vloer- en raambekleding en voor het reinigen en 
onderhouden ervan staat kan maken op de vakbekwaamheid en de kwaliteit van de leden van de Branchevereniging Projectinrichting. 

Het is voor de eerste keer in de geschiedenis van onze vereniging dat we dit op deze wijze bij een “branchevreemde vereniging” doen 
(InCoDa hoort toch een beetje bij ons). We zijn dus benieuwd hoe dit alles verloopt. U zult daarvan vast meer horen. 

 
*********************************************************************************************************************************** 

 
 

Finesse Parketvloeren nodigt u uit 

 

 

 

 

Het BVP-lid Finesse parketvloeren nodigt u allen uit voor een 
open dag op zaterdag 22 juni 2024 van 11:00 tot 16:00 uur. 

Hedikhuizerweg 5 
5222 BC ’s-Hertogenbosch 

 

Drankjes, hapjes. life muziek 

Workshop onderhoud 
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Productnieuws 
Lennert Advocaat van Decoloop verzocht ons  

u op de hoogte te stellen van het onderstaande 

 

Van ProjectTotaal naar Decoloop Project 
 
Bij Sieval Dedicated Solutions maken we software speciaal voor de 
interieurbranche. Met Decoloop CPQ (WoonTotaal), Decoloop 
Production, Decoloop Planning en ProjectTotaal proberen we 
binnen onze keten onmisbare waarde toe te voegen.  

ProjectTotaal is sinds 2002 een redelijk fenomeen onder 
projectinrichters te noemen. ProjectTotaal is calculatiesoftware 
voor het berekenen van stofferingsprojecten met zo min mogelijk 
snijverlies. Ook veel projectinrichters binnen de BVP maken er 
gebruik van. In 2015 stonden we voor de keus; gaan we 
ProjectTotaal herbouwen? Het is een beperkte markt, maar de 
behoefte onder projectinrichters is groot. 

Het duurde lang. Maar afgelopen weken hebben we Decoloop 
Project, de opvolger van ProjectTotaal gelanceerd. 

Een cloud-oplossing met alle functionaliteiten van ProjectTotaal, 
zoals o.a. het tekenen van ruimtes, PDF import voor het overtrekken 
van plattegronden, het berekenen van oppervlaktes, het toekennen 
van materialen, berekenen van alle benodigde hoeveelheden, 
inclusief banenplan en rollenplan. Altijd en overal bereikbaar. Klaar 
voor de toekomst.  

Wil je meer weten? Of wil je als leverancier je catalogi toevoegen 
aan Decoloop Project? Ga dan naar https://project.decoloop.com. 
Schroom niet om contact met ons op te nemen. We geven je graag 
een persoonlijke demonstratie. 
 
Lennert Advocaat 
Algemeen directeur 

*********************************************************************************************************************************** 

 

 

Reactie MKB Nederland op Hoofdlijnenakkoord 

 

Het Hoofdlijnenakkoord van de vier partijen heeft gerichte aandacht 
voor de reële zorgen van burgers én bedrijven. Het komt nu aan op 
de uitvoering. De ondernemersorganisaties gaan daarom graag in 
op de uitnodiging tot verdere uitwerking (met kabinet en bonden), 
onder meer om ons ondernemersklimaat weer te versterken en 
gericht te investeren in de regio.’ Dat zeggen VNO-NCW en MKB-
Nederland in een eerste reactie. Met name de nadruk op stabiel 
beleid, het verdienvermogen en de herintroductie van degelijke 
budgettaire spelregels spreekt aan. ‘Alleen zo creëren we stabiliteit 
en zekerheid die ondernemers nodig hebben om te kunnen 
investeren in de grote opgaven.’ 
 
In het Hoofdlijnenakkoord presenteren de vier partijen een aantal 
positieve uitgangspunten. Zo kunnen burgers lastenverlichting 
tegemoetzien en moet werken weer beter gaan lonen. Ook is er 
duidelijke aandacht voor de rol van het ondernemerschap en 
bedrijfsleven voor ons verdienvermogen. 
Positief is dat eerdere fiscale plannen (zoals de belasting van 
inkoop van aandelen, verhoging van box-2, de versobering van de 
mkb-winstvrijstelling en de extra verhoging van de CO2-heffing en 
energiebelasting) niet doorgaan. Dit zou schadelijk zijn geweest 
voor het ondernemings- en investeringsklimaat. 
Het is een goede zaak dat er volop aandacht is voor de bouw van 
nieuwe woningen, versterking van de infrastructuur en de 
bereikbaarheid in de regio. De uitvoering is wel een aandachtspunt. 
Terecht wordt gesteld ‘dat élke regio telt’. ‘Met nieuwe strategische 
investeringsagenda’s met afspraken over wonen, bereikbaarheid, 
onderwijs en economie kan hier straks daadwerkelijk een goede 
invulling aan worden gegeven waar ondernemers graag over 
meedenken en aan bijdragen. Zo zijn de Lelylijn en de 
Nedersaksenlijn belangrijk voor de versterking van regio’s in onder 
meer in Oost- en Noord-Nederland.’ 

 

Terecht is er veel aandacht voor het verdienvermogen van 
Nederland en het tegengaan van regeldruk, zoals de 
ondernemersorganisaties al lange tijd bepleiten. Positief is dat er 
een einde lijkt te komen aan allerlei extra eisen (nationale koppen) 
bovenop EU-regels. Goed is ook dat Invest NL wordt uitgebouwd tot 
een daadwerkelijke nationale investeringsinstelling die innovatie en 
duurzaamheid kan aanjagen. Ook kan de financiering van het mkb 
in combinatie hiermee worden verbeterd. Zorgen zijn er bij de 
ondernemersorganisaties wel over het beëindigen van het 
Groeifonds en het korten op de middelen voor onderzoek in een tijd 
waarin innovatie belangrijker is dan ooit. 
VNO-NCW en MKB-Nederland verwelkomen de inzet om meer grip 
te krijgen op arbeidsmigratie, evenals de stevige aanpak van 
misstanden met arbeidsmigranten conform de adviezen van de 
commissie Roemer. Wel is belangrijk dat we als land de 
vakkrachten, het technisch talent en de internationale studenten 
kunnen blijven aantrekken die we nodig hebben voor bijvoorbeeld 
de woningbouw, innovatie, digitalisering en de energietransitie. 
  
De bepleite betere aansluiting van beroepsonderwijs en 
arbeidsmarkt juichen de ondernemersorganisaties toe. 
  
Het is verder goed dat de nieuwe pensioentransitie doorgang vindt. 
Ook gaan de ondernemersorganisaties ervan uit dat de afspraken in 
de SER voor een robuuste en eerlijke arbeidsmarkt (SER MLT) verder 
worden uitgewerkt.    
 
Volgens ondernemers zijn met name de komende maanden 
belangrijk. Zo moeten veel thema’s en voorstellen nog nader 
worden uitgewerkt in concrete beleidsprogramma's. ‘Aandacht 
voor de uitvoering en stabiliteit van beleid is daarbij cruciaal.’     

 

https://project.decoloop.com/
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Fabromont is lid van de Branchevereniging Projectinrichting geworden 
 
De agent van de Zwitserse fabriek Fabromont, mevrouw Yvonne Brok, is lid van onze 
vereniging geworden. Fabromont is bekend van de  Kugelgarn®- en Kugelvlies®  

vloerbedekking.  
 
Van harte welkom! 

 

*********************************************************************************************************************************** 

 

 

 

 

 

 
Donderdag 30 mei, 16:00 uur: TMC-event (Turn)key to Success 
Scottweg 14, 4462 GS Goes 
 
Dinsdag 4 juni, werkgroep Opleiden jongerenplatform BVP 
12:30 uur, HMC Rotterdam 
 
Woensdag 5, donderdag 6 en vrijdag 7 juni: 
Vakbeurs Facilitair en Gebouwbeheer. 
Jaarbeurs Utrecht 

 
Zaterdag 22 juni, 11:00 tot 16:00 uur, Open Dag Finesse Parketvloeren 
Hedikhuizerweg 5, 5222 BC ’s-Hertogenbosch 

 

 

 

************************************************************************************************************************************ 

De volgende Nieuwsbrief wordt verwacht op woensdag 12 juni  
Branchevereniging Projectinrichting, Adama van Scheltemaplein 45, 2624 PG Delft. E: info@bvprojectinrichting.nl 
 
 

 


